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De voorzitt,er a.i. J. Bruins heet om half acht a1le
bes6uursl-eden van harte urel-kom en spreckt de hoop uit,
dFt hel ean qoede vergadering mag uorden.
Hij geeft daarna het u;oord aan de secretaris voor het
lezen uan de van de vorige vergadering gemaakte notulen.
Deze ulorden onveranderd goedgekeurd en getekend door
voorzitter en penningmeester.
Bij de ingekomen st,ukken is o.dr een schrijven van het
bestuur van de KNVB te Zeist met betrekking tot het. ver-
plaatsen van de eerste ronde der KNVB-beker naar het
ueekflend van 11 en 12 okt. à.s. De lLledstrijd tegen Haarl,
lem uordt derhàlve op zaterdag 11 okt. qespeeld; de aanv
vang is half drÍe. De toegangsbeuijzen zul-1en urorden be-
steld; de volgende entreeprijzen zu1len betaalt moeten
uorden: t,ribune f . 10r--; staanplaatsen f . 7r 50 en
kinderen f.2r.-.
Het bestuur van de v.v. Den Ham heeft een receptie
uitgeschreven ivm het 40-jarig jubileum; de heren
Bruins en Netters gaan daar naar toe als afgevaardig-
den van Deto. Het echtpaar tïu1der-Bruinsma is 25 jarig
getroutr:d; de heren Bal en Ulebbink zull-en daar het be-
sluur vertegenu;oordigen.
Er Ís geen lotto-toto.
Ir zul]-en enkele zakenmensen bezocht ulorden voor het
beschikbaar stell-en van een uedstrijdbal.
F. Kolkman is bij de voorz. geu.reest; de redactie rr-li1
2 ct per stencil in rekeninq brengen. De redactie ziet
af van het programmablad bij thuisuredstrijden eerste
elf ta1. R. Schonerrrille heef t als voorzitter uan het
jeugdbestuur over deze zaak meL heL bestuur van de
BUpp.v€ï. gesproken. G. ïijhof zal hierover met DB
kontakt opnemen.Ev. zal J. Bruins hierover kontakt
opnemen met de voorz. van het best. van de supp.ver.
Penningmeester geeft, verslag van verrichte uerkzaamheden
in bel.zaak. Hr. BrÍnk zal de heer Ifftin! van de Be]-.
dienst be11en, uaarna men van gedachten zaL r,iissel-en.
G. Kobus en B. lLJebbÍnt íde Pol1en) zu11en doelnetten
ophan qen .

ters vraagt omtrent het uassen van

R. Schoneulille vraagt uJanneer comp.BT/BB begint.
Ulanneer kunnen dan de velden ingebruik genomen u;orden.
Een F-team is alsnog ingeschreven voor de kompetitie.
fr zullen meisjes van 6 en 7 jaar meespelen. Hierover
is met de ouders gesproken, zoals douchen etc-
Vaantjes zijn besteld. Kobes Plasticts sponsort A1
door het beschikbaar slellen van trainingspakken.
Er uordt gesproken over het leidersprobleem bij enkele
jeugdteams.
C. Bal: uranneer jaarlijkse feestavond.
l'lok de sponsor van ons 1e e1f ta1 voor volgend seizoen
komt ter sprake.
Niets meer aan de orde zijnde sluit de voorzitter de
vergadering, nadat hij iedefeen bedankt heeft voor de
positieve inbrenq,

Rondvraaq: J. Net
de shirts jeugd.
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